
O industrijski coni
RP-2

Na zadnji aprilski seji je izvršni svet ob obravnavanju
informacije o uresničcvanju letoinje resolucije na pod-

lagi ugotovitve, da jc angažiranje ZIL kot pooblaš&ne
institucije pri usposabljanju industrijske cone RP-2 in
investitoijev nezadostno, zahteval, da se o tej proble-
matiki pripravi celovito poročilo.

Prav o tem poročilu pa je tekla razprava na eni
zadnjih sej. Kaj je v njem zapisano! Za tehnično doku-
mentacijo in raziskave je bilo sedaj potroknih 17,9
milijona dinarjev (izdelani vsi potrebni idejni načrti za
komunalne objekte in naprave, geološke raziskave,
izdelana lokacijska dokumentacija za cestno omrežje,
izdelani glavni objekti cestnega omrežja...). Sam zazi-
dalni otok meri 681.985 kvadralnih metrov od tega je
zazidavi namenjeno 535.517 kvadratnih metrov, staro-
graditelji zavzemajo 5.865 kvadratnih metrov, 140.603
kvadratnih metrov pa je namenjenih javnemu progra-
mu in ulicam. Dosedaj je pridobljeno 445.277 kvadrat-
nih metrov, kar pomeni, da je za območje I. faze
izgradnje cone RP-2 zemljišče pridobljeno v celoti z
izjemo kompleksa Agrotehnika, na območju II. faze pa
je že pridobljeno zemljiSče za Integral in Cestno po-
djetje. Za celotno cono je pridobljenih 66 odstotkov
zemljišč. Za letošnje leto je predvideno le pridobivanje
zemljiši za obmofje prve faze, če pa se bo pokazala
potreba po vključitvi novih investitotjev v II. fazo pa
bo potrebno spremeniti program in pridobiti še ostale
potrebne površine zemljišč.

Otem je stekla živa razprava tudi med člani izvrinega
sveta. Zadolžili so ZIL - TOZD urejanje stavbnih
zemljišč enoto Vi(, da zagotovi v stalnih stikih s komu-
nalnimi organizacijami in SIS, da bo komunalna opre-
mljenost cone potekala v planiranih rokih in okvirih.
ZIL mora pospešiti odkup zemljiši in v okviru (ega
proučiti možnost, da angažira potencialne investitorje,
ki bi na podlagi ustreznega sporazuma že vnaprej vla-
gali sredstva. S pomočjo občinskih upravnih organov
pa je potrebno pospešiti pripravo razlastitvenih postop-
kov. Se to. Izvršni svet je imenoval tudi komisijo, ki bo
ugotovila, kdo je kriv za večletne zastoje v razlastitve-
nih postopkih, oziroma pri odkupu zemljišč.


